



**Project #: IP-CRC122719 Data Science Training**

**Addendum # 4**

The purpose of this Addendum No. 4 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced RFP.

**Question:**

- (1) Is it possible to extend the due date for this RFP?

**Response:**

**Due to the short timelines involved with putting this contract in place and executing it before the end of the fiscal year of March 31, 2020, we are unable to extend the due date for submissions.**

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT.

---

Le but de cet addenda # 4 ci-dessous est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts/modifications/toutes les informations que font partie de AO référencé ci-dessus.

**Question:**

- (1) Est-il possible de reporter à plus tard la date d'échéance de cet AO?

**Réponse :**

**En raison des courts délais nécessaires à la mise en place de ce contrat et à son exécution avant la fin de l'exercice financier, soit le 31 mars 2020, nous ne sommes pas en mesure de reporter la date d'échéance des soumissions à une date ultérieure.**

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJECT AO DEMOURENT INCHANGEES ET EN VIGUEUR.